
Zápis z  37. jednání osadního výboru v Šachově 

 

Datum jednání: 8.10.2015 

Přítomní členové osadního výboru:  Adamcová Hana, ing. Susová Marta, ing. Krupka Pavel, 

                                                              Řeháková  Libuše, Filípek Jozef 

Omluveni:   --- 

Hosté:  --- 

 

Program:  1) Připomínky místních občanů 

                  2) Ping-pongový turnaj 

                  3) Vánoční koncert 

                  4) Žádost na MěÚ o finanční příspěvek na rok 2016  

 

1)  *   požadavky ohledně bezpečnosti provozu : 

- snížit rychlost v obci na 40 km/ hod. 

- naistalovat značku „Pozor děti“ ke hřišti na návsi a k zastávce 

- občas nechat změřit rychlost Policií ČR 

- zákaz stání aut podél silnice ve směru od Zdelova od začátku obce směrem 

k domu čp. 17 (úzký profil vozovky, dům pana Křováka do cesty, není vidět 

do protisměru při předjíždění těchto trvale stojících aut) 

- uvažovat o zákazu vjezdu vozidel nad 8 tun 

- oprava chodníků a vybudování nového od Susů směrem ke Zdelovu 

(samozřejmě až poté, co bude přeloženo elektrické vedení do země) 

 požadavek na kontejnery s otvíracím víkem, kvůli umístění objemnějšího odpadu 

 požadavek na ořez větví nad hřbitovní zdí (větve ničí pomníky) 

 požadavek na vykácení vrby nad rybníčkem (kořeny vyvrací břeh) 

 požadavek na pročištění hydrantů – dopustit alespoň částečně rybníček 

 požadavek na další opravu hřbitovní zdi 

 

 

2)  Ping-pongový turnaj – termín konání 14.11.2015 

- pozvánku s přihláškou zajistí M.Susová 

- na zajištění akce se budou podílet členové OV (občerstvení a ceny pro hráče) 

 

3)  Vánoční koncert – v sobotu 19.12.2015 od 15:00 hodin – pozvánky zajistí P.Krupka 

            -     vystoupí Prausův pěvecký sbor z Rychnova n.Kn. 

- na zajištění se budou podílet členové OV i občané Šachova (napečení vánočního 

cukroví, které se bude podávat před kostelem ...)  

 

4)  Členové OV se dohodli na sepsání žádosti o finanční příspěvek na rok 2016 ve výši  

     35.000,- Kč ( v příštím roce bude Šachov kromě pravidelných akcí zajišťovat navíc  

     sportovní hry čtyř obcí ) 

 

 

Předběžný termín dalšího jednání:   listopad  2015   

Téma jednání: doladit zajištění vánočního koncertu a čerpání peněz z rozpočtu roku 2015 

(za zbylé peníze plánujeme  nakoupit  nůžkové altány) 

 

 

V Šachově dne 12.10.2015 

Zapsala: Adamcová Hana 


